

Notulen Algemene jaarvergadering VVV/D

De Vereniging Voor Volksvermaken en Dorpsbelangen houdt haar 75e Algemene jaarvergadering over 2021 op vrijdag 8 april 2022 om 20.00 uur in 't Binhoes

Aanwezig: Harry Veen, Wilma Steenhuis, Cormil Duurkoop, Joyce Vink, Jan Snijder, Janet Snijder, Tine de Leeuw, Cor Slob, Joost Vonk, Mieke Vonk, Aldert van Ess, Roelof Pieterman, Henk Menninga.

Met kennis geving afwezig. Roelof Zuidema., Germaine Hanquier, Marie-Lou Gregoir, Jan de Vries, Harma de Vries

1. Opening
 - Harry opent de vergadering en heet iedereen welkom.
 - Behalve een kopje koffie of thee wordt iedereen ook een drankje aangeboden.
2. Notulen algemene jaarvergadering 9 juli 2021
 - Iedereen wordt de tijd gegund om de op tafel liggende notulen zelf te lezen;
 - Tine vraagt of er weer een dorpsgids komt met een adressenlijst? Als de gids gemaakt wordt komt daar ook een adressenlijst in. Verder geen opmerkingen op de notulen (deze worden gepubliceerd op de site).
3. Ingekomen stukken en mededelingen
 - Er zijn voornamelijk de standaarddingen binnen gekomen, maar niets specifiek voor deze vergadering;
 - Op Harry's vraag of iemand nu al weet iets voor de rondvraag te hebben, meld Jan zich.
4. Verslag Kerkcommissie en energiecommissie / elektrisch deelvervoer
 - Bij afwezigheid van Marie-Lou Gregoire en Jan de Vries verteld Wilma het een en ander namens hun;
 - Voormalig kerkterrein: Er begint serieus schot in de invulling van het voormalige kerkterrein te komen. Stichting Oude Groninger Kerken (SOGK) is eigenaar van de locatie. Er is een ontwerp! Hiervan wordt, vanwege alle nog heersende coronaperikelen, via een filmpje een presentatie gegeven over dit ontwerp. De uitgezette kaders voor de invulling van onze voormalige kerklocatie blijven overeind. De uitgangspunten zijn: 1) de herinnering aan de kerk zichtbaar maken in het dorp en het landschap, 2) het verhaal over de archeologische plek (ondergrond en graf van de familie Van Starckenborgh Stachouwer) vertellen en toelichten, en 3) het landschap vanaf de plek zichtbaar maken. De resultaten uit de eerder gehouden enquête met dorpsbewoners van Garsthuizen/Startenhuizen zijn aan de architect meegegeven. Zo is er gevraagd om de materialen van de kerk die er nog zijn mee te nemen in het nieuwe ontwerp. Het ontwerp is op haalbaarheid bij diverse gemeentelijke instanties, stichting Libau, Landschapsbeheer én Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed getoetst;
 - DeelSlee: 14 van de 16 dorpen, van de voormalige gemeente Loppersum zijn voorzien van een laadpaal en één of meerdere elektrische deelauto's. We hebben inmiddels 260 geregistreerde gebruikers. Blijkt dat de auto(s) van b.v. Garsthuizen gereserveerd zijn en je hebt een auto nodig. Dan is het ook mogelijk om een auto uit één van de omliggende dorpen te reserveren.

5. Financieel verslag penningmeester VVV/D
 Waaronder verslag speeltuin, jeugd en oud papier
 - Harry: De kascontrole van de Roegkòp en VVV/D is samengevoegd. Op 7 april hebben Henk Menninga en Tineke Zuidema de boeken gecontroleerd. Blad 1 geeft het totaal vermogen weer.
 - Veel werk, compliment van Cormil.
 - De vaste jaarbijdrage van 2021 aan het dorps huis is nog niet betaald. Dit is een bijdrage van € 200,00.
 - Blad 4 geeft de onkostenverrekening in percentages volgens de verdeelsleutel.
 - Stichting Dorps huis krijgt de AED-reparatie uit de oudpapier pot betaald. Iedereen stemt hier mee in.
 - Roegkòp: Harry heeft nog niet gecontroleerd of er nog iets betaald moeten worden. Er staat nu in het resultaat te weinig. Hier wordt in mei naar gekeken.
 - Roegkòp: resultaat is wel positief.
 - Tine geeft aan dat de kopieermachine wel duur is. Harry: De machine is goedkoper dan de oude kleine printer, er is een huurovereenkomst is voor 5 à 6 jaar. Aldert: Is dit inclusief papier? Nee.
 - Pagina 7: Algemene verdeling omdat het vroeger zelfstandige verenigingen waren.
 - Henk: komt alles op 1 rekening? Harry: gaan we aan werken, want uiteindelijk is dat goedkoper.
 6. Financieel verslag en mededelingen Roegkòpredactie
 - Nu denken sommigen dat als ze het lidmaatschap aan de VVV/D betaald hebben, dat de Roegkòp ook betaald is. Janet: snap niet waarom het zo moeilijk is.
 - Harry: Als iedereen een krant krijgt wordt de betrokkenheid vergroot en is de kans groter dat mensen lid worden. Bij punt 12. vertelt Wilma over het dorpenbudget. Waarschijnlijk kan daar de Roegkòp mede uit gefinancierd worden.
 - Andere opties: Henk: Beetje geld bij het VVV/D lidmaatschap op en dan krijg je Roegkop ook. Harry: De huidige manier is dat sinds dit jaar de krant al huis aan huis wordt bezorgd. Cor: eerst zo verder. Mieke: hoe vaak komt de Roegkòp? Dit blijft 4x per jaar. Wilma: Er is, behalve Tineke, nog steeds geen Roegkòp redactie.
 7. Verslag kascommissie
 - Henk: Het heet kascommissie, maar is veel papierwerk. Complimenten ook voor de verdeling e.d. Even de boeken controleren is veel werk op zo'n avond, maar het zag er prima uit. Er wordt decharge verleend.
 - Volgend jaar zullen de boeken van de Roegkòp er wel beter uit zien. Het cijfermateriaal ziet er piekfijn uit. Het werk is tijdens de controle en tijdens de vergadering goed uitgelegd. We mogen er trots op zijn dat de penningmeester zo goed zijn werk doet.
 8. Benoeming nieuw lid kascommissie
 - Officieel was dit Tineke haar 2e jaar, de 1e keer is gedaan door haar man Roelof. Henk mag nog een keer. De kascontroleur moet tijdens de vergadering benoemd worden. Joyce stelt zich beschikbaar.
- Pauze*
9. Jaarverslag over 2021
 - Wordt goed gekeurd.
 10. Bestuursverkiezing
 - Aftredend penningmeester en herkiesbaar: Harry Veen. Met algemene stemmen (applaus) wordt er mee ingestemd dat Harry mag blijven.
 - Henk: Mag het volgens de statuten dat een bestuurslid zo lang aan blijft? Harry: Daarvoor is jaren geleden een statutenwijziging geweest. Het kan nu zolang de vergadering goedkeuring geeft.
 11. Bespreking activiteiten van 2022
 - zaterdag 12 maart NLdoet dag
 - vrijdag 8 april VVV/D jaarvergadering

U kunt, o.a. deze agenda, ook bekijken op: **www.garsthuizen.info**

- woensdag 13 april Paastaknutselen
- vrijdag 15 april Paastaklopen
- maandag 18 april Neutenschaiten
- zaterdag 7 mei Bloemen / plantenverkoop
- zaterdag 4 juni Barbecue
- 13 t/m 16 juni Avondvierdaagse
- 7, 8 ,9 juli Zomerfeest
- n.n.t.b. Wadlooptocht
- n.n.t.b. Survivaltocht / spooktocht?
- don. 20 oktober Kinderactiviteit (herfstvakantie)
- zaterdag 26 nov Sint intocht
- ? december Kerstworkshop
- zondag 18 dec Kerstbrunch
- zat. feb. 2023 Winterfeest
- Het Zomerfeest mag wel groter en meer verbroedering.

Harry: Ik wil best een speurtocht organiseren, maar niet alleen.

Wilma: Met teams zoals vroeger en b.v. volleybal.

Cormil/Mieke: jeu de boules. Is het niet een goed plan om een baan in ons dorp te realiseren?

Harry: Het organiseren moet niet alleen door het VVV/D bestuur gedaan worden. We moeten mensen benaderen. Misschien over een maand een bijeenkomen waar we de vraag gaan stellen van wie wat kan en wil doen. Stel dat er straks nieuwe Coronavariant komt met een lockdown, daar moet ook op in gespeeld kunnen worden. De oproep komt op het Gele briefje en dan nog een solo brief met een oproep voor 6 mei 2022 om samen het Zomerfeest te bedenken en organiseren. Cormil: Zomerfeest ook voor oudjes. Daarom wordt input op 6 mei gevraagd. Roelof: muziek, Face to Face?

Harry: Het kan dit keer meer kosten omdat we een paar jaar geen Zomerfeest hebben gehad.

Janet: Je kunt dan ook een deel van het Zomerfeest organiseren.

Cormil: gebeurde ook in 't Binhoes catering.

Henk: Valt jeugd ook onder dit punt? Het is zo jammer dat je de 12+ jeugd niet ziet. Ik heb nog nooit iemand zien voetballen in de grote speeltuin. Kan daar niet een skatebaan of een bewegingstuin? Dit wordt in een bestuursvergadering besproken. Henk kan evt. een half uurtje aanschuiven. Cormil: Bij een bewegingstuin is er een groepje te maken om samen te sporten.

Janet: Is dat ook iets voor oudere jeugd? Ze hebben het te druk tegenwoordig. Roelof: het is niet te vergelijken met vroeger. Harry: Mogen we een eventuele beweegtuin regelen of moet dat later weer in stemming brengen? Het is te subsidiëren, plannen van anderen zijn er wel.

Mieke: Voor wie is dit bedoeld? Voor iedereen. Een beweegtuin zijn sporttoestellen, maar dan in de buitenlucht.

12. Dorpenbudget

- In de gemeente Eemsdelta wordt een dorpenbudget ingesteld. Er zijn al en paar voorlichtingsavonden geweest. Het budget is zo ongeveer alle subsidie in één keer, een bedrag wat betaald wordt aan de VVV/D en waar verenigingen dan "subsidie" bij de VVV/D kan worden aangevraagd. Zodra hier meer duidelijkheid over is zal dit worden meegedeeld.

13. Samenwerking met Stichting Dorpshuis

- Joyce verteld namens de Stichting Dorpshuis (SD) de stand van zaken.
- De SD is met veel bezig. Er is een Plan van aanpak gemaakt. Er wordt ingestoken op een Vestzaktheater en het verduurzamen en versterken van het dorpshuis. De winkel moet openblijven. Op een hele periode dicht zijn zitten we niet echt te wachten. Voor de versterking is een herbeoordeling aangevraagd. Waarschijnlijk kan de ingreep kleiner. Er wordt momenteel achter subsidies aangegaan voor de verduurzaming en deel om vrij te besteden.
- Theater: Hiervoor moeten meer dingen opgeknapt worde, o.a. de kleedkamer en geluidsinstallatie
- De SD doet mee aan de pilot "verduurzaming vastgoed". Dit is van de provincie. Dit omdat de SD eigenaar is van het pand. Bij de pilot wordt gekeken naar verduurzaming, verbetering en is er een coach.
- In 2016 is er een scan gemaakt door de Grondmij (nu Sweco) gemaakt en de energielekken zijn bekend. Oude gegevens worden in dit verband afgestoft. Ook vele potjes worden aangeschreven en fondsen. Voor programmering van het theater en andere dingen voor iedereen willen we een Commissie aan het werk zetten. De bedoeling is om iedereen een keer in het dorpshuis te krijgen.

- De samenwerking met de VVV/D is goed. We hebben hetzelfde doel.

14. Rondvraag

- Tine: Hondenpoep Coolmanspad. De poepbak is weg en dat is nu een gewone vuilnisbak geworden. Vooral tussen 1e, 2e bruggetje is het erg. Zakjes worden bijna niet meer gebruikt.
- Jan: Is dit iets voor gebiedsregisseur? Gebiedsregisseur vragen of de gemeente Eemsdelta beleid heeft. *11 april 2022 gemaild, reactie van gebiedsregisseur Klaas Bult in rood: In de Gemeente Eemsdelta is sinds vorig jaar voor het hele gebied de hondenbelasting afgeschaft. In de APV is nu opgenomen dat er een algehele opruimplicht geld overal en er beboet kan worden, ook als je geen 'poepzakjes' bij je hebt. Er is hier en daar handhaving, maar dit is eigenlijk onbegonnen werk. Het gaat hier vooral over houding en gedrag. Het beleid is dus overal opruimen maar controle hierop is heel erg lastig, tenzij je een flink aantal toezichthouders zou aanstellen.....*
- Harry: Wat wil je dat de VVV/D eraan doet. Misschien stukje in de Roegkop schrijven.
- Tine: Vuilnis bij de afrit. Kan daar geen blikvanger? *Als jullie kunnen regelen met de Provincie dat zij het afval komen halen uit deze blikvanger willen wij hem wel bekostigen en plaatsen, hier moet dan wel toestemming voor komen vanuit de Provincie. Als er afval ingezameld wordt door inwoners zijn we daar heel blij mee, dit wordt nu op veel locaties (gratis) door de gemeente afgehaald als hier een melding van binnenkomt bij de gemeente. Na deze reactie ook Lizette gevraagd voor locatie. Zij vindt een blikvanger niet wenselijk en daarom is er geen verdere actie ondernomen.*
- Jan: Dorpsbelangen. Waarom komt de gemeente elke keer op een ochtend langs om info op te halen. *De gemeente komt niet keer op keer langs om informatie op te halen. Ik kom in bijna alle dorpen regelmatig langs op allerlei momenten en gooi dan wel eens een keer iets in de groep om meningen te horen. Over het afvalbeleid zijn 3 grote bijeenkomsten gehouden waarvoor allee bewoners zijn uitgenodigd en alle dorpsbelangenclubs, ook zij er 3000 enquêtes verspreid en zijn we op 15 plekken in de gemeente in kleine groepjes kort het gesprek aangegaan (koffieochtenden, markten, etc.) dit ging om een informele manier. Ik heb de bewuste ochtend in de groep aanwezigen gevraagd wie we een aantal vragen mochten stellen maar de groep (8 of 9 personen) gaf aan "gooi maar on de groep", interessant. Wat ik niet wist dat deze 15 kleine informele bijeenkomsten gepubliceerd zouden worden, excuses hiervoor.*
- Joyce: We hebben hier overleg over gehad. Dit soort bijeenkomsten kan ook op een avond.
- Joost: Wat moet ik met het complete archief van de Roegkòp? Bankpas mag naar Harry. Jan wil helpen om het archiefmateriaal op de zolder van 't Binhoes te zetten.
- Wilma: Dorpsgids door Jan + Harma de Vries.
- Harry: Roegkòp. Alle verhalen en informatie worden vermeld in de Roegkòp. Volgend jaar zouden we uit het dorpsbudget er een huis aan huisblad van kunnen maken. Voor advertenties moet dan nog steeds betaald worden. Hoe gaan we er dit jaar mee om? Doel is verbinden dorp. Er wordt gestemd.
 1. Blijft zoals het is. 0
 2. Betaald + alle anderen gratis op proef 8
 3. Reclame-inkomsten + iedereen + eventueel verhoging van het VVV/D lidmaatschap 3

15. Sluiting

Om 22.39 sluit Harry de vergadering.

25 maart 2023,
Wilma Steenhuis
Secretaris